



## NEW 1M TO 5B TRADE PROGRAM

The attached file should be earmarked for the 1M - 5B 10 Day Ping Program.  
This is a 10 day Ping/Bullet from 1M to 5B. Here are the returns for the 1M client.  
 $\$1M \times 120\%$  a day =  $\$1.2M$  - 50% fees =  $\$600K$  per day for 10 days =  $\$6M$  Net Profit +  
 $\$1M$   
Original Principal

---

$\$7M$  Total

\*Second round of bullet\*

$\$7M \times 120\%$  a day =  $\$8.4M$  - 50% fees =  $\$4.2M$  per day for 10 days =  $\$42M$  Net Profit  
+  $\$7M$  Original Principal

---

$\$49M$  Total

The Platform will allow the client to reinvest any portion of their earnings. So, for example... if

the client reinvested the profits with the original principal, then they can roll their  $\$49M$  into the

40 week trade program earning 50% per week. ( $\$24.5M \times 40$  weeks =  $\$980M$  profit)  
(Profit +

Principal =  $\$1.029B$

REALITY... once your client has  $\$44M$  profit stacked in their Paymaster account, then my firm

will mirror the funds and put them into a buy/sell program where they make ~ 25% a DAY. First

step... let's take advantage of the Small Cap Ping program... for the first month to 45 days, then

we can under pin (\*sponsor\*) your client and start having them make real money inside our

Large Cap Private Buy/Sell Program. [Large Cap SBLC is  $\$1B+$ ] ... so, EACH SALE (up to

5x/week) yields  $\$250M \times 5 = \$1.25B+$  additional per week.

\*\*\*/\*\*

**NON SOLICITATION - INFORMATION PURPOSES ONLY**

## NOUVEAU PROGRAMME COMMERCIAL 1M À 5B 05/2023

Le fichier joint doit être réservé au programme 1M - 5B 10 Day Ping.  
Il s'agit d'un Ping/Bullet de 10 jours de 1M à 5B.

Voici les retours pour le client 1M.

$1 \text{ M\$} \times 120 \% \text{ par jour} = 1,2 \text{ M\$} - 50 \% \text{ de frais} = 600\,000 \$ \text{ par jour pendant 10 jours} = 6 \text{ M\$ de bénéfice net} + 1 \text{ M\$ d'origine.}$

-----  
Total de 7 millions de dollars

\*Deuxième tour de balle\*

$7 \text{ M\$} \times 120 \% \text{ par jour} = 8,4 \text{ M\$} - 50 \% \text{ de frais} = 4,2 \text{ M\$ par jour pendant 10 jours} = 42 \text{ M\$ de bénéfice net}$

+ Capital initial de 7 millions de dollars

-----  
49 millions de dollars au total

La Plateforme permettra au client de réinvestir n'importe quelle partie de ses revenus. Ainsi, par exemple... si, le client a réinvesti les bénéfices avec le principal d'origine, puis il peut transférer ses 49 millions de dollars dans le Programme commercial de 40 semaines gagnant 50% par semaine. ( $24,5 \text{ M\$} \times 40 \text{ semaines} = 980 \text{ M\$ de bénéfice}$ ) (Bénéfice + Capital = 1,029 milliard de dollars)

RÉALITÉ... une fois que votre client a accumulé 44 millions de dollars de bénéfices dans son compte PayMaster, alors mon entreprise reflétera les fonds et les placera dans un programme d'achat / vente où ils gagnent ~ 25% par JOUR. profitons du programme Small Cap Ping... pour le premier mois à 45 jours, puis nous pouvons sous épingle (\*parrainer\*) votre client et commencer à lui faire gagner de l'argent réel dans notre Programme d'achat/vente privé à grande capitalisation. [Large Cap SBLC est de 1 milliard de dollars +] ... donc, CHAQUE VENTE (jusqu'à 5x/semaine) rapporte 250 millions de dollars  $\times 5 = 1,25 \text{ milliard de dollars supplémentaires par semaine.}$

**NON SOLICITATION - INFORMATION PURPOSES ONLY**